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Abstract (en)
The tongues (2) are detachable from control rails, each being secured at one side by a wedge (5) bearing against it in the transverse direction. On
the other side, a supporting body (6) with an inclined face (7) fits over it. This face is inclined at an angle (α) to the plane of the track which is less
than that (β) of the face bearing against the wedge on the body. There can be bosses on the tongue underside, forming stops limiting lengthwise
sliding movement of the tongue and engaging in recesses (17) in the body.

Abstract (de)
Bei einer Zungenvorrichtung an einer Rillenschienenweiche sind Zungen (2) lösbar festgelegt, wofür ein Spannkeil (5) Verwendung findet, welcher
in im wesentlichen vertikaler Richtung auf die Fahrkante durch eine Schraube (12) mit einem Grundkörper (6) verspannt ist. Nach Lösen des
Spannkeiles (5) kann die Zunge (2) nach oben ausgebaut werden. Die Festlegung erfolgt durch Anpressen einer schrägen Seitenkante (8) der
Zunge (2) gegen eine entsprechend schräge Seitenkante (7) des Tragkörpers 6, wobei die Schrägwinkel des Keiles und der Anpreßfläche so
aufeinander abgestimmt sind, daß eine Selbsthemmung erreicht wird. <IMAGE>
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